

Tampa Bay Chinese School Class Seven 2023-2024 School Year Syllabus

班级：中文 SAT 班

任课老师：胡颖博

E-mail: Ingrid_yingbo_hu@yahoo.com

Textbooks： 中文 SAT 班使用中文 SAT 课本。采用标准普通话教学，必要时补充英文解释。学生必须具备普通话听说能力。有八年级或相近的学习汉语的基础。

The Chinese SAT class uses Chinese SAT textbooks. Instruction is delivered in standard Mandarin Chinese, with English explanations provided when necessary. Students are required to have proficiency in Mandarin listening and speaking skills. A foundation in learning Chinese equivalent to the eighth-grade level or a similar level is necessary.

References： 中文字典

Objectives：

通过针对 SAT 考试的不同部分进行解析，帮助学生理解其重要性和应用场景，介绍中国文化历史常识。

教授阅读技巧，包括理解主旨、推理能力等，同时通过大量练习提升学生的阅读效率和准确性。

定期模拟 SAT 考试，帮助学生熟悉考试形式和时间限制，

Analyzing different sections of the SAT exam to help students understand their significance and application, and introducing knowledge about Chinese cultural history.

Teaching reading skills, including comprehension of main ideas and reasoning abilities, while enhancing students' reading efficiency and accuracy through extensive practice.

Conducting regular simulated SAT exams to assist students in becoming familiar with the test format and time constraints.

Teaching Methods

根据学生的特点和需求，进行个性化的辅导和指导，帮助他们克服难点和提升弱项。

及时给予学生反馈，鼓励他们在每个阶段取得进步，增强学习动力和自信心。

结合中国文化、历史和社会背景，将相关知识融入教学，帮助学生更好地理解和应用。

Providing personalized coaching and guidance based on students' characteristics and needs, assisting them in overcoming challenges and improving weak areas.

Offering timely feedback to students, encouraging them to make progress at each stage, enhancing their motivation to learn and boosting self-confidence.

Integrating Chinese culture, history, and societal context into teaching, incorporating relevant knowledge to help students better comprehend and apply concepts.

Student/Parent Responsibilities: 按时到校，保证出勤。不能到校请尽量提前请假。遵守课堂纪律，认真听讲。课上尽量讲中文，积极主动参加课堂教学活动。保持教室清洁，上课时不吃东西。

Students are expected to attend all scheduled classes on time. Absences can be excused by parents' notification through email or written note. No food or drinks in the classroom. Keep classroom clean. It is required to speak in Chinese in classroom.